



شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.)
Oman Cement Company (S.A.O.G)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112,
Muscat, Sultanate of Oman,
Tel.: (968) 24437070
Fax : (968) 24437777
C.R. No. : 1/06123/2
E-mail : admin@omacement.com
Website: http://www.occ.om
Member Arab Union for
Cement and Building Materials
VATIN: OM110000466X

ص.ب. : ٥٦٠، روي الرمز البريدي ١١٢
مسقط، سلطنة عمان
هاتف : ٢٤٤٣٧٠٧٠ (٩٦٨)
فاكس : ٢٤٤٣٧٧٧٧ (٩٦٨)
س.ت. رقم : ١/٠٦١٢٣/٢
البريد الإلكتروني : admin@omacement.com
الموقع على الشبكة : http://www.occ.om
عضو الاتحاد العربي
للإسمنت ومواد البناء



Date: 20th February 2025

Dear Distinguished Shareholders

After compliments,

Sub: Audited Financial Statements for the twelve months ended 31 December 2024

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Oman Cement Company (SAOG) has approved the audited financial statements of the Company for the twelve months ended 31st December 2024 in its meeting held on 20th February 2025 subject to the approval of shareholders in Annual General meeting scheduled to be held on 20th March 2025.

1. The Company has recorded a total revenue of RO 68.076 million in the twelve months ended 31st December 2024 as compared to RO 68.426 million in the corresponding period of the previous year.
2. The profit before tax is OMR 13.067 million in the twelve months ended 31st December 2024 as compared to OMR 7.010 million in the corresponding period of the previous year.
3. The profit after tax is OMR 11.121 million in the twelve months ended 31st December 2024 as compared to OMR 6.003 million in the corresponding period of the previous year.
4. The Board of Directors has recommended distribution of:
 - a. Cash dividend for the Year ended on 31st December 2024 amounting to OMR 8.272 million representing 25 baiza per share of paid-up share capital.
 - b. Cash dividend from retained earnings for the previous year's amounting to OMR 21.506 million representing 65 baiza per share of paid-up share capital.

The total dividend distributable to the shareholders shall be OMR 29.778 million representing 90 baiza per share of the company's paid-up share capital.

With kind regards,

Zhu Yaping
CEO

مع أطيب التحايا
زهو يابنج
الرئيس التنفيذي



المانزون بكاس
حضرة صاحب الجلالة
الأمير سلطان بن
القوام
٩٧، ٩٦، ٩٥، ٩٤، ٩٣، ٩٢، ٩١، ٩٠، ٨٩، ٨٨
WINNER OF
HIS MAJESTY'S CUP FOR THE BEST
FIVE FACTORIES FOR
1991, 92, 94, 95, 96, 97, 98, 99,
2000, 2001, 2017



الموضوع: القوائم المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024

يسرنا إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة أسمنت عمان (ش.م.ع.) قد وافق، في الاجتماع المنعقد بتاريخ 20 فبراير 2025، على القوائم المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024. وسيتم عرضها لموافقة المساهمين خلال اجتماع الجمعية العامة السنوية المقرر انعقاده في 20 مارس 2025.

1. بلغت إيرادات الشركة خلال السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2024 مبلغ وقدره 68.076 مليون ريال عماني مقابل 68.426 ريال عماني تم تحقيقها خلال نفس الفترة من العام الماضي.
2. بلغت الأرباح قبل خصم الضرائب للفترة مبلغ وقدره 13.067 مليون ريال عماني مقابل 7,010 مليون ريال عماني تم تحقيقها خلال نفس الفترة من العام الماضي.
3. بلغت الأرباح بعد خصم الضرائب للفترة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2024 مبلغ وقدره 11,121 مليون ريال عماني مقابل 6,003 مليون ريال عماني تم تحقيقها خلال نفس الفترة من العام الماضي.

4. وقد أوصى مجلس الإدارة بتوزيع:
 - أ. توزيع أرباح عادية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بمبلغ 8.272 مليون ريال عماني تمثل 25 بيسة للسهم من رأس المال المدفوع.
 - ب. توزيع أرباح خاصة من الأرباح المحتجزة من السنوات السابقة بمبلغ 21.506 مليون ريال عماني تمثل 65 بيسة للسهم من رأس المال المدفوع.

و يبلغ إجمالي الأرباح الموزعة على المساهمين 29.778 مليون ريال عماني تمثل 90 بيسة للسهم الواحد من رأس المال المدفوع

مع أطيب التحايا
زهو يابنج
الرئيس التنفيذي

